

Protokoll

Styrelsens sammanträde nr 7/16

Tid och plats

Tisdag 14 juni klockan 21:10 till klockan 22:20 på Skype.

Närvarande ledamöter

Lena Larsson, förbundsordförande
Eje Andersson
Sten Segerslätt
Ing-Britt Swedenborg
Roland Hellberg
Anki Jonsson
Vivianne Lindstam
Tommy Nilsson

Övriga deltagare

Susanne Söderholm, förbundschef

Anmält förhinder

Magnus Södervall

§ 61

Sammanträdets öppnande

Lena Larsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat klockan 21:10.

§ 62

Dagordning

Styrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

§ 63

Val av protokolljusterare

Styrelsen beslutar

att utse Tommy Nilsson till protokolljusterare.

§ 64

Föregående protokoll nr 6/16

Styrelsen beslutar

att godkänna föregående protokoll nr 6/16.

§ 65

Förbundschefens rapport

Susanne Söderholm rapporterade

- Efter remissvaret till RF angående RIG-dimensionering kom en skrivelse från RIG Mora. Skrivelsen är besvarad.
- Skrivelsen om den geografiska spridningen av värde tävlingar från de nordligaste distrikten – förslag på svar är framtaget.
- Ett möte för att diskutera kartnormen med några av kartritarna kommer att bjudas in till under VM-veckan.
- Angående ”Utveckla 3 grenar”: Malin Carlsson är numera med på SkidO och MTBO-möten.
- Susanne Söderholm och Roland Hellberg deltog på invigning av IOF:s nya kontor den 11 maj
- Susanne Söderholm och Eje Andersson var på regeringskansliet för att diskutera det Nationella Skogsprogrammet den 19 maj
- Susanne Söderholm och Eje Andersson träffade Naturskyddsföreningen den 19 maj för att diskutera gemensamma frågeställningar kring markfrågor och Allemansrätten
- Susanne Söderholm föreläste om orientering för riksdagens friluftslivsnätverk den 9 juni
- Remissvar till utredningen om ett stärkt civilsamhälle är förberett för att skickas in den 13 juli
- Förberedelser pågår för att starta upp en filmkanal för att säkerställa rättigheterna till materialet.
- Diskussioner pågår kring ett samarbete för annonserpublicering, både för alla våra websidor och för ”prerolls” till filmklipp på den nya filmkanalen.

Styrelsen beslutar

att godkänna rapporten.

§ 66

Utredningar från förbundsmötet

Fortsatt arbete kring strategierna som beslutade på förbundsmötet kommer att göras på det två-dagars styrelsemöte som är inplanerat i september.

Styrelsen diskuterade förslaget från förbundsmötet angående utredning om alla tävlingsavgifter på alla nivåer av arrangemang och att en arbetsgrupp ska tillsättas.

Styrelsen beslutar

att Sten Segerslätt och Tommy Nilsson blir styrelsens representanter i arbetsgruppen för utredning av tävlingsavgifter.

att Roland Hellberg blir styrelsens representanter i det fortsatta arbetet med den internationella strategin.

att Eje Andersson blir styrelsens representanter i det fortsatta arbetet med strategin för tillgång till mark.

§ 67

Allemansrätten

Susanne Söderholm redogjorde för den motion som behandlades vid Jägareförbundets årsmöte angående tidigareläggning av vårdatumstoppet. Efter dialog med Jägareförbundet föreslog Susanne att SOFT erbjuder sitt stöd i det uppdrag som Jägareförbundets styrelse fick från årsstämman. Eje Andersson påpekade vikten av att

föreningarna inför varje arrangemang har samråd med markägare, jakträttsinnehavare, samebyar och andra intressenter.

Styrelsen beslutar

att ge förbundschefen och Eje Andersson i uppdrag att samverka med Jägareförbundet kring riktlinjer för orienteringstävlingar.

§ 68

Övriga frågor

Vivianne Lindstam rapporterade att hon blivit kontaktad av Smålands OF angående dispensansökan för avvikande kartskala. Susanne Söderholm redogjorde för de dispensansökningar som har inkommit till kansliet angående att få använda karta i skala 1:7 500 för klasser från DH 50 och äldre. Dispensansökningarna har besvarats av kartgruppen genom förbundskansliet. De dispensansökningar som har avslagits har gjorts med utgångspunkt från diskussionen och beslutet i samband med förbundsmötet tidigare i år. Förbundsmötet beslutade att arrangerande förening inte själv får bestämma kartskala med utgångspunkten att inte göra några förändringar av vilken kartskala respektive åldersklass har vid de olika distanserna.

Styrelsen beslutar

att godkänna rapporten.

§ 26

Avslutning och nästa sammanträde

Lena Larsson avslutar mötet klockan 22:20.

Kommande möten:

Möte med O-Ringen den 25/7

Möte med kartritarna under VM-veckan, datum ej fastställt.

Nästa styrelsemöte är den 8-9/9 på Svedängs B&B, Strängnäs..

Vid protokollet

Justeras

Susanne Söderholm

Lena Larsson

Tommy Nilsson